
 
 
 

Λευκωσία, 8 Μαϊου 2014 
 
 

Κύριο, 
Γιώργο Γεωργίου, 
Γενικό ∆ιευθυντή 
Γενική ∆ιεύθυνση  Ευρωπαϊκών  
Προγραμμάτων Συντονισμού & 
Ανάπτυξης, 
Λευκωσία. 
 
∆ρ. Στέλιο Χειμώνα, 
Γενικό ∆ιευθυντή 
Υπουργείο Ενέργειας, Εμπορίου, 
Βιομηχανίας & Τουρισμού, 
Λευκωσία. 
 
 
Κύριε, 

Επέκταση Χρονικής Περιόδου Υλοποίησης 
των Επενδύσεων της 2ης Προκήρυξης του Σχεδίου 
Ενίσχυσης της Ανταγωνιστικότητας των ΜμΕ του 
Μεταποιητικού Τομέα – Προκήρυξη Μαρτίου 2010 

 
Επικοινωνούμε μαζί σας για να σας μεταφέρουμε την ανησυχία των μελών μας τα 
οποία έχουν εγκριθεί για να υλοποιήσουν επενδύσεις από το Σχέδιο Ενίσχυσης της 
Ανταγωνιστικότητας των ΜμΕ του Μεταποιητικού Τομέα (Επιχ. Πρόγραμμα 2007-
2013) αλλά λόγο της παρατεταμένης οικονομικής ύφεσης και των προβλημάτων που 
έχουν προκύψει με το Κυπριακό Τραπεζικό σύστημα αδυνατούν να προχωρήσουν 
στην υλοποίηση των προγραμματισμένων επενδύσεων τους εντός του χρονικού 
πλαισίου των δύο ετών που προβλέπονται από το Σχέδιο. 
 
Όπως γνωρίζεται τα δεδομένα στην Κυπριακή οικονομία έχουν διαφοροποιηθεί 
δραματικά μετά τις αποφάσεις του Eurogroup τον Μαρτίου του 2013 και οι 
επιχειρήσεις βρίσκονται πλέον αντιμέτωπες με ένα εξαιρετικά αμφίροπο οικονομικό 
περιβάλλον.  ∆υστυχώς λόγω αυτού του γεγονότος πολλές επιχειρήσεις καλούνται να 
διαφοροποιήσουν τον προγραμματισμό τους με αποτέλεσμα αρκετές από αυτές να 
αδυνατούν προς το παρών να υλοποιήσουν τις σχεδιαζόμενες επενδύσεις τους παρά 
το ότι έχουν εγκριθεί από το σχετικό σχέδιο ενίσχυσης. 
 
Εκτός του κουρέματος και της μεγάλης μείωσης στον κύκλο εργασιών των 
επιχειρήσεων η πρόσβαση σε οποιουδήποτε μεγέθους χρηματοδότηση από το 
τραπεζικό μας σύστημα είναι επίσης εξαιρετικά δύσκολη υπόθεση με ιδιαίτερα ψηλό 
κόστος γεγονός που δυσχεραίνει την ήδη πιεσμένη ρευστότητα των επιχειρήσεων. Γι’ 
αυτό και παρουσιάζεται η δυσκολία υλοποίησης των επενδύσεων. 
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Τα πιο πάνω δεδομένα και το γεγονός ότι η χώρα μας βρίσκεται υπο καθεστώς 
μνημονίου πιστεύουμε ότι αποτελούν ικανοποιητικούς λόγους για να στηριχθεί το 
αίτημα μας για επέκταση της χρονικής περιόδου των 24 μηνών που προβλέπεται 
από το Σχέδιο για ολοκλήρωση των επενδύσεων.  Το ίδιο αίτημα θεωρούμε ότι 
μπορεί να μεταφερθεί και από το κράτος προς τα αρμόδια σώματα της Ευρωπαϊκής 
Επιτροπής που εμπλέκονται στη διαχείριση των σχετικών ευρωπαϊκών κονδυλίων 
αφού όλοι γνωρίζουν τις ιδιαίτερες συνθήκες που επικρατούν στη χώρα μας. 
 
Ο συνολικός προϋπολογισμός που αναμενόταν να διατεθεί για τις ανάγκες της 2ης 

προκήρυξης του Σχεδίου είναι 3.6 εκ. ευρώ ποσό που αναμένεται να δώσει 
ουσιαστική ανάσα στήριξης και ανάπτυξης σε πολλές Κυπριακές ΜμΕ και δεν μπορεί 
να μείνει αδιάθετο. 
 
Ευχαριστούμε εκ των προτέρων για την κατανόηση και συνεργασία. 
 
Με εκτίμηση, 
 
 
 
 
 
Ανδρέας Ανδρέου, 
Αναπλ. ∆ιευθυντής 
Τμήματος Βιομηχανίας, 
για Γενικό Γραμματέα. 
 
 
 
 
 
 
 
 
/ΜΚ. 


